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 Zápisnica 

zo zasadnutia komisie správy majetku a miestnych podnikov konaného                                                

dňa 24.08.2020 o 17,30 hod. 

 

Prítomní: Mgr. Ivan Uhlár, Ing. Pavel Šesták,  Mgr. Lena Bočkayová, Ing. Miroslav Behul, 

PhD., Erich Stračina,  JUDr. Henrich Haščák 

 

 

Program:  
 

1. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka,  ktorým 

sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-Petržalka            

č. 13/2019 zo dňa 9. septembra 2019 o dočasnom parkovaní motorových vozidiel 

v znení všeobecne záväzného nariadenie mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 

19/2019 

2. Všeobecne záväzné nariadenie  mestskej časti Bratislava-Petržalka, č. …../2020  

zo dňa ……2020, ktorým sa mení Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti 

Bratislava-Petržalka č. 5/2004 o miestnych daniach v znení všeobecne záväzných 

nariadení č. 1/2005, č. 3/2005, č. 1/2007, č. 2/2007, č. 2/2008, č. 3/2008, č. 3/2009, č. 

6/2009, 3/2010, 8/2012, 3/2013, č. 9/2017, č. 17/2019 a č. 1/2020 

3. Plnenie rozpočtu k 30.06.2020 

4. Návrh úpravy rozpočtu 

5. Viacúčelová športová hala – univerzitné športové centrum pri EU v Bratislave 

6. Návrh  na  predĺženie nájmu  časti  pozemku, parc. č. 2843/48   pre  HJ invest, s.r.o 

7. Návrh  na odpredaj  pozemku, parc. č. 4287 v k. ú. Petržalka  pre  Ing. Jozefa  

Škaláka  a manželku Ing. Veroniku  Škalákovú 

8. Návrh  na  predĺženie  nájmu časti  pozemku  v k.ú. Petržalka, parc. č.1045/1  pre  

Máriu Ťažkú   

9. Návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte ZŠ Detský folklórny súbor 

Lúčka, o.z. 

10. Návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte ZŠ Gessayova 2 pre Tenisový 

klub OLYMP Bratislava, o.z. 

11. Návrh na prenájom časti pozemku parc.č.1061 v areáli ZŠ Gessayova 2 pre Tenisový 

klub OLYMP Bratislava, o.z. 

12. Návrh na predĺženie prenájmu časti pozemku parc. č. 3544  pre Gizelu Valkovičovú 

13. Návrh na prenájom nebytových priestorov - bazén v objekte ZŠ Holíčska pre                       

Plavecký klub ORCA SPORT 

14. Návrh na schválenie zmeny nájomcu  v objekte ZŠ Tupolevova 20 , Bratislava 

15. Návrh na prehodnotenie a predĺženie prenájmu nebytových priestorov v objekte 

Beňadickej 13, Bratislava pre spoločnosť MILEX PROGRES a.s. 

16. Návrh na odpustenie dlhu z nájmu v čase mimoriadnej situácie v rámci  COVID  19 

17. Návrh Uznesenia o zmene využitia účelovo-viazaných prostriedkov na rozvoj 

športovej infraštruktúry  

18. Návrh VZN o poskytovaní dotácií pre veľké kluby v oblasti športu  

19. Stanovisko MU MČ k VZN hl. m. SR Bratislava k hazardným hrám 

20. Zásady hospodárenia s bytmi 

21. VZN o poskytovaní nenávratného finančného príspevku na parkovanie 

22. Použitie úverových tranží na obstarávanie investičných projektov 

23. Návrh na rozšírenie kapacít zariadenia opatrovateľskej služby v objekte Osuského 8 

24. Žiadosť o prenájom objektu športovej haly Prokofievova pre Gymnastické centrum 
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25. Návrh na čerpanie tranže odkúpenia areálu ZSE 

26. Návrh rokovacieho poriadku Komisií 

27. Informácia o ponuke objektu Znievska 26 hlavným mestom SR Bratislava 

28. Rôzne 

 

     V úvode privítal predseda komisie jej členov, starostu a predkladateľov materiálov, 

predložil návrh programu, ktorý členovia komisie  jednomyseľne schválili.   

 

K bodu 1/ Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Petržalka,  

ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti Bratislava-

Petržalka            č. 13/2019 zo dňa 9. septembra 2019 o dočasnom parkovaní motorových 

vozidiel v znení všeobecne záväzného nariadenie mestskej časti Bratislava-Petržalka č. 

19/2019/Záverečný účet a finančné usporiadanie mestskej časti Bratislava-Petržalka za 

rok 2019 

Materiál uviedol Ing. Milan Raus, vedúci referátu dopravy na OURaD. Informoval členov 

komisie s predloženým návrhom, ktorý reflektuje na zmenu vyhlášky týkajúcej sa 

vyhradeného parkovania a o doplnení parkovísk.  Po  diskusii poslanci prijali nasledovné 

uznesenie: 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený materiál  

Hlasovanie: 

Prítomných:    6 

Za:   6 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0  

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 2/Všeobecne záväzné nariadenie  mestskej časti Bratislava-Petržalka, č. 

…../2020 zo dňa ……2020, ktorým sa mení Všeobecne záväzné nariadenie mestskej časti 

Bratislava-Petržalka č. 5/2004 o miestnych daniach v znení všeobecne záväzných 

nariadení č. 1/2005, č. 3/2005, č. 1/2007, č. 2/2007, č. 2/2008, č. 3/2008, č. 3/2009, č. 

6/2009, 3/2010, 8/2012, 3/2013, č. 9/2017, č. 17/2019 a č. 1/2020 

Materiál taktiež uviedol Ing. Milan Raus, vedúci referátu dopravy na OURaD.   Uviedol, že 

zmena si vyžiadala nová legislatíva, zavádza sa systém dočasného parkovania registrovaného 

v systéme a zvyšuje sa paušálny poplatok za zriadenie vyhradeného parkovania pre ZŤP na 

sumu 130,00 €. V diskusii vystúpili členovia komisie, ktorí sa pýtali predovšetkým na sumu 

paušálu  a jeho zdôvodnenie ako bol určený. Predseda komisie upozornil na prerokovanie 

poslednej zmeny, kedy bol zavedený paušálny poplatok 50,00€ a komisia žiadala predložiť 

analýzu ktorá mala byť vypracovaná po 6 mesiacoch. Zavedenie paušálneho poplatku vo 

výške 50,00 € bolo v minulosti odôvodňované tým, že výkony poskytuje externý dodávateľ 

a tým, že malo dôjsť k prechodu výkonu služieb spojených s osádzaním značenia na VPS 

malo dôjsť k zníženiu finančných nárokov pod 50,- €.  Komisia žiadala doplniť materiál 

o zdôvodnenie oprávnených nákladov predstavujúcich sumu 130,00 €.   Po  diskusii poslanci 

prijali nasledovné uznesenie: 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený materiál 

s vypustením ustanovenia ohľadne paušálneho poplatku, ktorý považujú za zavádzanie „novej 

dane“,  osobám ktoré sú na pomoc najviac odkázané, s tým, že v prípade predloženia a  

zdôvodnenie oprávnených nákladov navrhujú výšku v max výške ako bolo pôvodne upravené 

teda 50,-€. 
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Hlasovanie: 

Prítomných:    6 

Za:   6 

Proti:   0 

Zdržal sa:  0 

 

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

 

K bodu 3/ Plnenie rozpočtu k 30.06.2020 

Uvedený materiál predložil Ing. Sobinovský, vedúci FO. Informoval členov komisie 

o skutočnom plnení rozpočtu k I. polroku. Konštatoval, že napriek pandémii síce neboli 

niektoré položky príjmu naplnené, ale v DzN a príjmu dane  FO bol príjem prekročený 

a napriek požiadavkám na zvýšenie výdavkov možno očakávať vyrovnaný rozpočet ku koncu 

roka. V diskusii sa členovia zamerali predovšetkým na program 2, kde je navýšené najväčšie. 

Komisia požiadala vedúceho finančného oddelenia na predloženie rozpisu položiek programu 

2 úrad ako podpora. 

Po rozsiahlej diskusii prijali členovia nasledujúce uznesenie: 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený materiál 

Hlasovanie: 

Prítomní :  6 

Za          :   5   

Proti:        0 

Zdržal sa:   1 (predseda)  

Záver: Uznesenie bolo schválené 

 

K bodu 4/ Návrh úpravy rozpočtu 

Uvedený materiál  predložil Ing. Sobinovský, vedúci FO. Taktiež uviedol, že napriek zmenám 

očakáva vyrovnaný rozpočet k 31.12.2020 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený materiál 

Hlasovanie: 

Prítomní :  6 

Za          :   5   

Proti:        0 

Zdržal sa:   1 (predseda)  

Záver: Uznesenie bolo schválené 

 

K bodu 5/ Viacúčelová športová hala – univerzitné športové centrum pri EU 

v Bratislave 

Materiál uviedol Ing. arch. Štefan Hasička, vedúci referátu územného rozvoja OÚRaD. 

Oboznámil členov komisie so zámerom výstavby viacúčelovej športovej haly, ktorú chce 

žiadateľ situovať za ekonomickou univerzitou. Po krátkej diskusii poslanci prijali nasledovné 

uznesenie 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov berie na vedomie predložený materiál. 

Hlasovanie: 

Prítomní :   6 

Za          :    6   

Proti:         0 

Zdržal sa:    0 

Záver: Uznesenie bolo schválené 
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K bodu 6/Návrh  na  predĺženie nájmu  časti  pozemku, parc. č. 2843/48   pre  HJ invest, 

s.r.o 

Materiál uviedla Mgr. Broszová, vedúca RSMM. Konštatovala, že ide o  materiál, ktorý si 

vyžadoval stanoviská viacerých odborných útvarov. Po krátkej diskusii komisia prijala 

nasledovné stanovisko:  

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený materiál  

Hlasovanie: 

Prítomní :    6 

Za          :     6   

Proti:          0 

Zdržal sa:     0 

Záver: Uznesenie bolo schválené 

 

K bodu 7/ Návrh  na odpredaj  pozemku, parc. č. 4287 v k. ú. Petržalka  pre  Ing. Jozefa  

Škaláka  a manželku Ing. Veroniku   

 

Materiál uviedla Mgr. Broszová, vedúca RSMM.  Konštatovala, že miestne zastupiteľstvo 

rozhodlo ponúknuť na predaj uvedený pozemok. Členovia komisie v rámci diskusie navrhli 

navýšiť kúpnu cenu na 55 000,00€. Po diskusii členovia komisie  prijali nasledovné 

stanovisko:  

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča predložený materiál schváliť 

s navýšenou cenou 55 000,00 €.  

Hlasovanie: 

Prítomní :    6 

Za          :     5   

Proti:          0 

Zdržal sa:     1 

Záver: Uznesenie bolo schválené 

 

Následne hlasovali o celom pozmenenom materiály nasledovne: 

Hlasovanie: 

Prítomní :    6 

Za          :     3   

Proti:          0 

Zdržal sa:     3 

Záver: Uznesenie nebolo schválené 

   

K bodu 8/ Návrh  na  predĺženie  nájmu časti  pozemku  v k.ú. Petržalka, parc. č.1045/1  

pre  Máriu Ťažkú   

Materiál uviedla Mgr. Broszová, vedúca RSMM. Konštatovala, že ide o prístupový chodník. 

Po diskusii  komisia prijala nasledovné stanovisko:  

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený materiál 

Hlasovanie: 

Prítomní :    6 

Za          :    6   

Proti:         0 

Zdržal sa:    0 

Záver: Uznesenie  bolo schválené  
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K bodu 9/Návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte ZŠ Detský folklórny 

súbor Lúčka, o.z. 
Materiál uviedla Mgr. Broszová, vedúca RSMM, konštatovala, že ide o veľmi úspešný detský 

folklórny súbor, ktorý dlhé roky pôsobí v Petržalke. Nájomné je navrhnuté v dvoch 

alternatívach. Po diskusii sa členovia komisii sa priklonili k alternatíve b).  

K materiálu nebolo priložené stanovisko školského oddelenia aj napriek schválenému 

uzneseniu, v ktorom sa má školské oddelenie vyjadrovať ku každému materiálu týkajúceho sa 

prenájmu nebytových priestorov v ZS/MS.  

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený  materiál 

s cenou nájmu pod bodom b) 900,00 €/rok 

Hlasovanie: 

Prítomní :    6 

Za          :     6   

Proti:          0 

Zdržal sa:     0 

Záver: Uznesenie bolo schválené 

 

K bodu 10/ Návrh na prenájom nebytových priestorov v objekte ZŠ Gessayova 2 pre 

Tenisový klub OLYMP Bratislava, o.z. 

Materiál uviedla Mgr. Broszová, vedúca RSMM,  konštatovala, že ide prenájom nebytového 

priestoru, ktorý nájomca chce naďalej využívať ako šatne, klubovne. Pán Šesták upozornil, že 

v materiály chýba stanovisko oddelenia školstva, ktoré bude do zasadnutia rady doplnené. 

Taktiež poukázal na výpočet energií, aby boli v súlade so zásadami hospodárenia  Po diskusii 

členovia komisie prijali nasledovné uznesenie. 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený  materiál  

Hlasovanie: 

Prítomní :    6 

Za          :     6   

Proti:          0 

Zdržal sa:     0 

Záver: Uznesenie bolo schválené 

 

K bodu 11/ Návrh na prenájom časti pozemku parc.č.1061 v areáli ZŠ Gessayova 2 pre 

Tenisový klub OLYMP Bratislava, o.z.  

Materiál uviedla Mgr. Broszová, vedúca RSMM,  ide o pozemok, na ktorom žiadateľ+ 

vybudoval tenisové kurty. Členovia komisie navrhli zosúladiť cenu so zásadami hospodárenia 

na 0,50/m
2 

. 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča takto upravený návrh schváliť   

Hlasovanie: 

Prítomní :    6 

Za          :     6   

Proti:          0 

Zdržal sa:     0 

Záver: Uznesenie bolo schválené 

 

K bodu 12/Návrh na predĺženie prenájmu časti pozemku parc. č. 3544  pre Gizelu 

Valkovičovú 
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Materiál uviedla Mgr. Broszová, vedúca RSMM, konštatovala, že ide o opakovaný nájom 

pozemku pod prístupovým chodníkom.  

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený  materiál  

Hlasovanie: 

Prítomní :    6 

Za          :     6   

Proti:          0 

Zdržal sa:     0 

Záver: Uznesenie bolo schválené 

 

K bodu 13/ Návrh na prenájom nebytových priestorov - bazén v objekte ZŠ Holíčska 

pre Plavecký klub ORCA SPORT 

Materiál uviedla Mgr. Broszová, vedúca RSMM, konštatovala, že ide o opakovaný prenájom 

bazéna so súhlasom riaditeľky ZŠ.  

Do materiálu bude tak isto vložené stanovisko oddelenia školstva. 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený  materiál  

Hlasovanie: 

Prítomní :    6 

Za          :     5   

Proti:          0 

Zdržal sa:     0 

Nehlasoval: 1 

Záver: Uznesenie  bolo schválené 

 

K bodu 14/ Návrh na schválenie zmeny nájomcu  v objekte ZŠ Tupolevova 20 , 

Bratislava 

Materiál uviedla Mgr. Broszová, vedúca RSMM, uviedla, že ide o zmenu nájomcu. Do 

materiálu bude vložené stanovisko oddelenia školstva. K materiálu nebolo priložené 

stanovisko školského oddelenia aj napriek schválenému uzneseniu, v ktorom sa má školské 

oddelenie vyjadrovať ku každému materiálu týkajúceho sa prenájmu nebytových priestorov 

v ZS/MS.  

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený  materiál  

Hlasovanie: 

Prítomní :    6 

Za          :     6   

Proti:          0 

Zdržal sa:     0 

Záver: Uznesenie bolo schválené 

 

K bodu 15 /Návrh na prehodnotenie a predĺženie prenájmu nebytových priestorov v 

objekte Beňadickej 13, Bratislava pre spoločnosť MILEX PROGRES a.s.  
Materiál uviedla Mgr. Broszová, vedúca RSMM, konštatovala, že ide o opakovanú žiadosť 

nakoľko na  predchádzajúcom zasadnutí nezískal materiál potrebné množstvo hlasov. 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený  materiál  

Hlasovanie: 

Prítomní :    6 

Za          :     6   

Proti:          0 

Zdržal sa:     0 

Záver: Uznesenie bolo schválené 
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K bodu 16/ Návrh na odpustenie dlhu z nájmu v čase mimoriadnej situácie v rámci  

COVID  19 
Materiál uviedla Mgr. Broszová, vedúca RSMM, uviedla, že sa na mestskú časť dodatočne 

obrátili žiadatelia prevažne na MP VPS o odpustenie nájmu počas mimoriadnej situácie. 

Keďže na základe rozhodnutia zastupiteľstva táto kompetencia pripadla majetkovej komisii, 

predkladajú sa žiadosti na rozhodnutie a následné predloženie do MZ.  

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený  materiál  

Hlasovanie: 

Prítomní :    6 

Za          :     6   

Proti:          0 

Zdržal sa:     0 

Záver: Uznesenie bolo schválené 

 

K bodu 17/ Návrh Uznesenia o zmene využitia účelovo-viazaných prostriedkov na rozvoj 

športovej infraštruktúry 

Materiál uviedla Ing. Ovečková, 1.zástupkyňa starostu. Vysvetlila členom komisie prečo bol 

zvolený takýto postup aj prečo bola vybratá ZŠ Lachova. Tiež konštatovala, že ide o prvú 

etapu nakoľko je naplánovaná komplexnejšia rekonštrukcia športového areálu školského 

dvora. V druhej etape by sa vybudovala tartanová dráha, náklady v obidvoch etapách 

predstavujú celkové náklady cca 100 000,00 €. Po diskusii prijali nasledovné uznesenie. 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený  materiál  

Hlasovanie: 

Prítomní :    6 

Za          :     6   

Proti:          0 

Zdržal sa:     0 

Záver: Uznesenie bolo schválené 

 

K bodu 18/ Návrh VZN o poskytovaní dotácií pre veľké kluby v oblasti športu 
Materiál uviedla Ing. Ovečková, 1.zástupkyňa starostu.  Konštatovala, že návrh zmien má 

zabezpečiť zjednodušený výpočet dotácie. V rámci diskusie členovia komisie namietali 

niektoré ustanovenia doplniť resp. dopracovať. Ide predovšetkým o doplnenie prechodných 

ustanovení, nakoľko sa zmena prijíma v priebehu roka, a už poskytnuté dotácie by mali 

dobehnúť podľa doposiaľ platného a účinného VZN, tiež je potrebné doplniť kritérium č. 3 

o intervaly. Žiadajú zaslať tabuľku na výpočet dotácie. V rámci diskusie sa komisia zaoberala 

otázkou nenavyšovaniu sumy pre vyššie kluby než 100 000,-€, nakoľko zvýšená dotácia sa 

nemusí a často ani nepremietne k zníženiu nákladov na členské ktoré platia rodičia. Na druhej 

strane sa otvorila otázka ako mestská časť podporuje talentované deti zo sociálne 

znevýhodnených rodín. Predseda komisie navrhol a členovia komisie sa stotožnili s názorom 

potreby zriadenia osobitnej grantovej schému (výzvy) určenej pre talentované deti zo sociálne 

znevýhodnených rodín. Po diskusii prijali členovia komisie nasledovné uznesenie 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený materiál po 

zapracovaní pripomienok. 

Hlasovanie: 

Prítomní :    6 

Za          :     4   

Proti:          0 

Zdržal sa:     2 
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Záver: Uznesenie bolo schválené 

 

K bodu 19/ Stanovisko MU MČ k VZN hl. m. SR Bratislava k hazardným hrám 

Materiál uviedla Mgr. Broszová, vedúca RSMM, uviedla, že o stanovisko požiadal primátor. 

Podstatou zmeny je, že ide o rozdelenie VZN o hazarde na dve VZN, za účelom prípadných 

zmien. 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov zobrala na vedomie predložený  materiál  

Hlasovanie: 

Prítomní :    6 

Za          :     4   

Proti:          0 

Zdržal sa:     2 

Záver: Uznesenie bolo schválené 

 

K bodu 20/ Zásady hospodárenia s bytmi – Dodatok  

Materiál uviedla Mgr. Broszová, vedúca RSMM, konštatovala, že ide o jednu zmenu, kde sa 

mení  termín na prenájom z 5 na 3 roky. Po krátkej diskusii poslanci prijali uznesenie 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený  materiál  

Hlasovanie: 

Prítomní :    6 

Za          :     6   

Proti:          0 

Zdržal sa:     0 

Záver: Uznesenie bolo schválené 

 

K bodu 21/VZN o poskytovaní nenávratného finančného príspevku na parkovanie 

Materiál uviedol Ing. Ján Hrčka, starosta, uviedol že MČ má záujem neustále zlepšovať 

podmienky parkovania na území mestskej časti, v rámci vyhodnocovania procesu zavádzania 

parkovacieho systému je potrebné riešiť predovšetkým nežiaduce dopady na obyvateľov. To 

je aj cieľom tohto VZN. Komisia navrhuje doplniť VZN o obmedzenie účinnosti a doplniť 

a upresniť  text v §6 bod 4 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený  materiál s 

pripomienkami 

Hlasovanie: 

Prítomní :    6 

Za          :     6   

Proti:          0 

Zdržal sa:     0 

Záver: Uznesenie bolo schválené 

 

K bodu 22/ Použitie úverových tranží na obstarávanie investičných projektov 

Materiál uviedol Ing. Ján Hrčka, starosta, konštatoval, že za účelom získavania grantov, 

dotácií ale aj realizácie vlastnej investičnej činnosti je potrebné, aby boli spracované 

projektové dokumentácie v jednotlivých oblastiach. členovia komisie, žiadali o oznámenie 

akým spôsobom boli určené jednotlivé sumy pre jednotlivé projekty. Vzhľadom na 

skutočnosť, že nikto nevedel uviesť z akých predbežných dát tieto sumy vychádzajú, komisia 

žiada do zastupiteľstva o predloženie relevantných čísiel týkajúcich sa jednotlivých tranží. 

Komisia otvorila otázku prečo MČ nečerpá prostriedky z aktuálnej výzvy CB, ktorá poskytuje 

výhodné bezúročné pôžičky na investičné projekty. Po diskusii členovia komisie prijali 

nasledovné uznesenie 
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Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený  materiál  

Hlasovanie: 

Prítomní :    6 

Za          :     6   

Proti:          0 

Zdržal sa:     0 

Záver: Uznesenie bolo schválené 

 

K bodu 23/ Návrh na rozšírenie kapacít zariadenia opatrovateľskej služby v objekte 

Osuského 8 

Materiál uviedla Mgr. Broszová, vedúca RSMM, konštatovala,  že v objekte na Osuského 8 

bol ukončený na základe dohody nájomný vzťah s Lepším svetom n.o.. Ide o objekt, ktorý je 

vo vlastníctve mestskej časti, v minulosti slúžil ako zdravotnícke zariadenie. Z toho dôvodu je 

predpoklad, že aj dispozične je najbližšie tomu, aby slúžilo sociálnym účelom. Zdôvodnenie 

predkladaného návrhu pripravilo oddelenie sociálnych vecí a tiež je priložené stanovisko 

riaditeľky SSS. Komisia otvorila otázku, že doposiaľ neobdržala informácie k stavu objektu 

na Vavilovovej, na ktorú boli alokované prostriedky z rozpočtu MČ.  Po diskusii členovia 

komisie prijali nasledovné uznesenie. 

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený  materiál  

Hlasovanie: 

Prítomní :    6 

Za          :     6   

Proti:          0 

Zdržal sa:     0 

Záver: Uznesenie bolo schválené 

 

K bodu 24/ Žiadosť o prenájom objektu športovej haly Prokofievova pre Gymnastické 

centrum 

Materiál uviedla Mgr. Broszová, vedúca RSMM, konštatovala, že sa na mestskú časť 

opakovane obrátilo Gymnastické centrum o prenájom športovej haly Prokofievova. Podrobne 

oboznámila s genézou športovej haly. Toho času je hala prenajatá, rokuje sa s nájomcom 

o ukončení nájmu dohodou  k 31.12.2020.  V diskusii členovia komisie venovali pozornosť 

predovšetkým doteraz prijatým uzneseniam, ktoré je v stále v platnosti a týka sa vyhlásenia 

súťaže. Komisia trvá na pôvodnom uznesení, navrhuje ponúknuť halu do súťaže.  

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený  materiál  

Hlasovanie: 

Prítomní :    6 

Za          :     0   

Proti:          6 

Zdržal sa:     0 

Záver: Uznesenie  nebolo schválené 

 

K bodu 25/ Návrh na čerpanie tranže odkúpenia areálu ZSE 

Uvedený materiál nebol predložený na rokovanie komisie 

 

K bodu 26/ Návrh rokovacieho poriadku Komisií 

Materiál uviedla Mgr. Broszová, vedúca RSMM, konštatovala, že k uvedenému návrhu už sú 

nejaké pripomienky týkajúce sa napr. verejného zasadnutia. Členovia komisie taktiež vzniesli 

pripomienky k niektorým ustanoveniam návrhu. Dohodli sa, že pripomienky si navzájom 

pošlú. Následne bude  pripravený spoločná návrh rokovacieho poriadku. Komisia navrhovala, 
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aby každá komisia nemala unifikované pravidla a aby upravila podmienky podľa svojich 

potrieb individuálne.  

Komisia navrhuje vrátenie rokovacieho poriadku na prepracovanie 

Hlasovanie: 

Prítomní :    6 

Za          :     6   

Proti:          0 

Zdržal sa:     0 

Záver: Uznesenie bolo schválené 

 

 

K bodu 27/ Informácia o ponuke objektu Znievska 26 hlavným mestom SR Bratislava 

Materiál uviedla Mgr. Broszová, vedúca RSMM, konštatovala, že na mestskú časť prišla 

ponuka na zverenie objektu. Nakoľko si takéto rozhodnutie bude v budúcnosti vyžadovať 

značné finančné prostriedky na financovanie komisia žiadala úrad o vyčíslenie predbežných 

nákladov na uvedenie budovy do užívania schopného stavu. Komisia porovnávala budovu 

s  budovou na Vyšehradskej v rámci ktorej boli nutné investície v rozsahu 2,3 - 2,6mil €. 

Komisia riešila otázku či nie je možné na rozsiahlom pozemku postavať modulovú škôlku či 

školské zariadenie a pôvodné následne po vybudovaní novej odstrániť. Tu sa komisia obracia 

na úrad, aby požiadal Hlavné mesto o úpravu materiálu.  

Komisia správy majetku a miestnych podnikov odporúča schváliť predložený  materiál  

Hlasovanie: 

Prítomní :    6 

Za          :     6   

Proti:          0 

Zdržal sa:     0 

Záver: Uznesenie bolo schválené 

 

K bodu 28/ Rôzne 

 

V bode rôzne neboli prerokované žiadne návrhy.  

 

Na záver predseda  komisie poďakoval všetkým za účasť na komisii a zasadnutie ukončil. 

Zasadnutie bolo ukončené o  20,50 hod.         

  

         Mgr. Ivan Uhlár v. r. 

 predseda komisie 

Bratislava  24.08. 2020 

Zapísala:  Mgr. A. Broszová 


